

Tasks for seminars within the framework of MT 1

Задания на семинарские занятия в рамках РК 1

Deadline – 5 November

Make up the stages of research on 5 articles related to the research topic, make up the stages of your research. Take into account previous scientific essays

MT 1 Research Line: relevance (300-500 words), goal, tasks, an object and subject, hypotheses on the research field of Master's students

Составить этапы исследования по 5 статьям близким по теме исследования, разработать этапы своего исследования. При этом учесть ранее сданные научные эссе

2 Evaluate the quantitative methods of analysis used in 1) scientific articles on the research topic - Kazakh researchers (KazNU), 5 articles - describe the strengths and weaknesses of these methods, applicability to your research
2) scientific articles on the research topic - foreign researchers, 8 articles - describe the strengths and weaknesses of these methods, applicability for your research

Оценить количественные методы анализа, примененные в 1) научные статьи по теме исследования - казахстанские исследователи (KazNU), 5 статей - описать сильные и слабые стороны этих методов, применимость для вашего исследования 2) научные статьи по теме исследования - зарубежные исследователи, 8 статей - описать сильные и слабые стороны этих методов, применимость для вашего исследования

Tasks for seminars within the framework of MT 2

Задания по РК 2

3 Choose mathematical and statistical methods of analysis, give a rationale for their application to solve the tasks and achieve the goal of your study.
700-1000 words

Reflect the application of mathematical and statistical methods of analysis in your study

3 Выбрать математико-статистические методы анализа, дать обоснование их применения для решения поставленных задач и достижения цели вашего исследования. 700-1000 слов

Отразить применение математико-статистических методов анализа в вашем исследовании

4 Choose qualitative methods of analysis, justify their applicability / inapplicability for solving the tasks and achieving the goal of your study. 700-1000 words

Show examples of the application of qualitative methods of analysis in scientific works of an economic profile (successful / unsuccessful experience)

4 Выбрать качественные методы анализа, дать обоснование их применимости \ неприменимости для решения поставленных задач и достижения цели вашего исследования. 700-1000 слов

Показать примеры применения качественных методов анализа в научных работах экономического профиля (успешный \ неуспешный опыт)